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2017年苏州市高层次人才需求信息表

	单位名称
	苏州良辰生物医药科技有限公司
	联 系 人
	王嘉

	地    址
	张家港市经济开发区国泰北路1号F栋3层
	电子信箱
	wang.j@liangchenbio.com

	邮    编
	215600
	电    话
	0512-58799358

	网    址
	www.liangchenbio.com
	传    真
	0512-58799383

	单    位    简    介

苏州良辰生物医药科技有限公司成立于2010年3月,由包括国家千人计划专家在内的国内外人士联合发起，注册资本412万元，主要从事生物、医药类产品的研发、生产、销售。现有员工30名左右，其中本科以上占95%。

公司主要业务包括：（1）体外诊断试剂的研发和生产；（2）生物制品病毒清除工艺验证服务；（3）第三方检验检测。2016年实际实现销售近2000万。

公司的知识产权概况如下：（1）已授权发明专利一项；（2）获高新技术产品两个；（3）已获批高新技术企业。

    在临床诊断试剂方面，已初步形成了以血凝产品为主的包括血凝、生化、血球的系列产品，其中血凝产品包括七个注册文号.

拥有两家控股子公司，即苏州良辰生物仪器试剂有限公司和苏州良辰医学检验有限公司。其中苏州良辰生物仪器试剂有限公司专注于临床检验试剂、耗材、仪器的销售；苏州良辰医学检验有限公司为一第三方医学检验检测机构。

	人    才    需    求    信    息

	岗位
	专业
	工作内容及方向
	学历学位
	人数
	待遇（年薪）

	副总经理
	与生命科学或临床诊断或生物药相关专业，包括生化、免疫、微生物、临床检验等。
	产品研发
	博士（三年以上工作经验）或硕士（十年以上工作经验）
	1
	20-30万

	副总经理
	与生命科学或临床诊断或生物药相关专业，包括生化、免疫、微生物、临床检验等。
	生物药技术服务
	博士（三年以上工作经验）或硕士（十年以上工作经验）
	1
	20-30万

	研发总监
	与生命科学或临床诊断或生物药相关专业，包括生化、免疫、微生物、临床检验等。
	临床诊断试剂开发
	硕士（五年以上工作经验）
	2
	10-20万

	合  计
	需求岗位数 3 (个)，需求人数 4 (人)，涉及专业 1  (门)，

需求博士  2 (人)、硕士  2 (人)、本科及以下  0  (人)。

	备  注
	


Suzhou Vacancy Information for Experts 

(2017) 

	Name of the Organization
	Liangchen Bio (SuZhou) Corporation
	Contact Person
	WangJia

	Address   
	F# 3 floor,GuoTai north road no.1,Economic development zone,Zhangjiagang city.
	E-mail
	wang.j@liangchenbio.com

	Zip Code
	215600
	Telephone
	0512-58799358

	Web Site
	www.liangchenbio.com
	Fax
	0512-58799383

	Brief Introduction of the Organization

Suzhou Liangchen Biological Co., Ltd. was founded in March 2010, CO sponsored by the people at home and abroad, including the national people plan experts, the registered capital of 4 million 120 thousand yuan, mainly engaged in biological and pharmaceutical products ,development, production and sales. With about 30 employees, including bachelor degree or above accounted for 95%.

The main business of the company includes: (1) the research and production of in vitro diagnostic reagents; (2) the verification process of virus clearance of biological products; (3) the test of the third party inspection. The actual sales of nearly 20 million in 2016.

The intellectual property rights of the company are as follows: (1) a patent has been granted; (2) obtained the high and new technology products; (3) the high-tech enterprises have been approved.

In clinical diagnostic reagents, has been formed with the blood coagulation products mainly include blood coagulation, blood biochemistry, blood clotting products including seven registration document.

Have two holding subsidiaries,which are named Liangchen Instruments and Reagents (SuZhou) Corporation and Liangchen (SuZhou) Medical Test Services Co.,Ltd.One is focusing on clinical test reagents, consumables, equipment sales;another is a third-party medical examination institution.

	Vacancy Information

	Position Title
	Major
	Position Description
	education background
	Vacancy Number
	Salary & Welfare

	Vice General Manager
	Major in life science or clinical diagnosis or bio medicine, including biochemistry, immunology, microbiology, clinical examination, etc..
	Product research and development
	Doctor (three + years of working experience) or master degree (more than ten years working experience)
	1
	20-30 Million yuan

	Vice General Manager
	Major in life science or clinical diagnosis or bio medicine, including biochemistry, immunology, microbiology, clinical examination, etc..
	Biological medicine technology services
	Doctor (three + years of working experience) or master degree (more than ten years working experience)
	1
	20-30 Million yuan

	Research Director
	Major in life science or clinical diagnosis or bio medicine, including biochemistry, immunology, microbiology, clinical examination, etc..
	Clinical diagnostic reagents development
	 master degree (more than five years working experience)
	2
	10-20 Million yuan

	Total
	Position Number 3  ，Vacancy Number  4    ，Number of Related Major   1  ，

Doctor Degree   2  、Master Degree  2 、Bachelor Degree and Below   0  。

	Note
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